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Zápisnica 
 z neplánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Braväcove 

konaného dňa 09. marca 2017 
 

Ev. číslo: OCÚBR-S2017/00108/2 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k zápisnici.  
 
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta obce,  
Ing. Peter Baliak. Na začiatku zasadnutia boli prítomní 5 poslanci (Vrbovský, Rusnák, 
Srnka, Martinec, Murgaš) z celkového počtu 7. Starosta obce konštatoval, že OZ je 
uznášaniaschopné. 
 
Prišiel poslanec Marek Šmigura 
 
Pripomienky, alebo zmeny k navrhovanému programu: 
 
Rusnák – navrhol ako bod 3 dať odstúpenie jeho osoby z funkcie poslanca 
Starosta – poprosil Rusnáka, aby si to rozmyslel  
Rusnák – vzdávam sa 
Starosta – konštatujem, že poslanec Rusnák sa dňom 9. marca 2017 vzdáva funkcie 
poslanca OZ,  uviedol to ústne do zápisnice 
 
Rusnák opustil OZ. 
 
 
Navrhovaný program: 
1. Otvorenie                

2. Procedurálne otázky        

      Schválenie programu rokovania        

      Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice       

3. Vysporiadanie pozemku pod miestnou komunikáciu Podholie 

4. Zámer predať majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa    

5. Odkúpenie pozemku pod multifunkčné ihrisko 

6. Dotácie z rozpočtu obce na rok 2017 

7. Žiadosť o kúpu pozemku 

8. Hasičňa 

9. Plán zasadnutí OZ na rok 2017 

10. Rekonštrukcia MŠ     

11. Správa starostu obce        

12. Interpelácie         

13. Záver          

 
K bodu 2 - Procedurálne otázky 
 
Schválenie programu rokovania 
 
Hlasovanie za navrhovaný program  
Hlasovanie 
Za: Vrbovský, Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Program rokovanie OZ schválený 
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Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za: 
zapisovateľku zápisnice: Mgr. Mária Ľuptáková, Zuzana Chovancová 
overovateľov zápisnice: Peter Murgaš, Jozef Srnka 
 
Vrbovský – pripomienka k zápisnici z posledného rokovania: Prečo v zápisnici nie sú 
interpelácie, tak ako boli predložené a prečo nie je na ne odpoveď. 
Starosta – overovatelia nemali pripomienky k zápisnici, odpovede na Vaše interpelácie 
som vypracoval a v dnešnom bode interpelácie ich odovzdám prítomným poslancom 
Vrbovský – prečo to nebolo zverejnené v zápisnici 
Starosta – interpelácie mi boli poslané mailom po ukončení rokovania OZ, neboli 
súčasťou rokovania  
Vrbovský – prečo neboli zverejnené 
Starosta – interpelácie neboli súčasťou rokovania – teda zápisnice 
 
K bodu 3  - Vysporiadanie pozemku pod miestnou komunikáciu Podholie 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
Rozprava: 
Martinec – ako vznikla cena a či sa už rokovalo s majiteľmi 
Starosta – je tam jedna žijúca vlastníčka, s ktorou  je dohodnutá navrhovaná suma, za 
ktorú odpredá obci pozemok, tie ďalšie podiely budú riešené,  tak ako je v uznesení. 
Vlastníčka pozemku, pani Baliaková mi nie je  žiadna príbuzná, ani vzdialená. 
Vrbovský – poslal to písomne, zaráža ho v podstate fakt, že keď sa predáva obecný 
majetok, predávame za 20centov a keď kupujeme spätne, tak za 8,50€ 
Starosta – obec predávala stavebné pozemky po 8,50€ na Vyhonisku a toto je tiež 
pozemok pod stavbou – miestnou komunikáciou, je to  niečo iné ako poľnohospodárske  
pozemky, kde je cena taká ako povedal poslanec Vrbovský 
Vrbovský – je toto posledný starý hriech za obec? 
Starosta  - som presvedčený,  že posledný 
 
 
Návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo v Braväcove  
1. Schvaľuje:  
kúpu nehnuteľnosti v kat.území Braväcovo a to parcely reg. “C” č. 950/1 zast.pl. o 
výmere 2334 m2 v 1/16, ktorá bola vytvorená z parc. reg. “E” č. 6550 ost.pl. o výmere 
2234 m2 z LV č. 1264, podľa GP zákazka č.: 10985999-202/16, overeného Okresným 
úradom Brezno, katastrálnym odborom dňa 3.11.2016, pod číslom: 583/16 od 
predávajúcej Anny Baliakovej, rod. Cifrovej, bytom Drietoma 193, za dohodnutú sumu 
5,- Eur/m2.  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. schvaľuje  
vyhlásenie, že na pozemku v kat.území Braväcovo a to parcela reg. “C” č. 950/1 zast.pl. o 
výmere 2334 m2 v 8/16, ktorá bola vytvorená z parc. reg. “E” č. 6550 ost.pl. o výmere 
2234 m2 z LV č. 1264, podľa GP zákazka č.: 10985999-202/16, overeného Okresným 
úradom Brezno, katastrálnym odborom dňa 3.11.2016, pod číslom: 583/16, je obecná 
komunikácia vybudovaná Miestnym národným výborom v roku 1973.  
2. schvaľuje  
vyhlásenie, že na pozemku v kat.území Braväcovo a to parcela reg. “C” č. 950/2 zast.pl. o 
výmere 314 m2 v 1/1, ktorá bola vytvorená z parc. reg. “E” č. 4323/1 t.t.p. o výmere 542 
m2 z LV č. 484, podľa GP zákazka č.: 10985999-202/16, overeného Okresným úradom 
Brezno, katastrálnym odborom dňa 3.11.2016, pod číslom: 583/16, je obecná 
komunikácia vybudovaná Miestnym národným výborom v roku 1973. 
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Hlasovanie :  
Za: Vrbovský, Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
 
 
K bodu 4 –Zámer predať majetok obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
 
Rozprava – nikto nevystúpil 
 
Návrh uznesenia  
Obecné zastupiteľstvo v Braväcove  
1. Schvaľuje  
3/5 väčšinou všetkých poslancov zámer predať majetok obce Braväcovo, parcelu 
registra KN C 1272/11, zastavaná plocha o výmere 9 m2, ktorá bola vytvorená z parc. 
reg. KN E č. 6529/2 ostatná plocha o výmere o výmere 9 m2 z LV č. 484, podľa GP 
zákazka č.: 31061591-146/2016, overeného Okresným úradom Brezno, katastrálnym 
odborom dňa 19.12.2016, pod číslom: 662/16, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, v prospech Mareka Kirdaja, 
za sumu 8,50 €/m2  
2. Schvaľuje  
Dôvod hodného osobitného zreteľa:  
 jedná sa o pozemok, na ktorom je už postavená hospodárska budova žiadateľa.  
 

Hlasovanie :  
Za: Vrbovský, Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec 
Proti: nikto  
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
 
K bodu 5 – Odkúpenie pozemku pod multifunkčné ihrisko  
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
 
Starosta - jedná sa o pozemok Pauliakovcov, starosta s nimi rokoval, aby predali len časť, 
ale oni požadovali  všetko, alebo nič. Po úvahe a konzultácii aj so spracovateľmi 
projektu, navrhuje OZ aby sa odkúpil celý pozemok. Ešte je v rokovaní s vlastníkom 
ďalšieho pozemku – pánom Cíferským, ktorý súhlasí s odpredajom len tej časti pozemku, 
ktorý bude obec potrebovať 10-20 m2, to sa uvidí pri výstavbe. Je na zvážení poslancov, 
či pristúpia k odkúpeniu,  alebo nie, starosta doporučuje odkúpiť.  
 
Murgaš –je zato, aby sa to odkúpilo 
Vrbovsky – pýta sa poslanca Srnku, či je veľký rozdiel 38 metrov a 40 metrov  
Srnka – je to veľký rozdiel 
Starosta – je za postavenie ihriska väčších rozmerov, zo skúsenosti hráčov 
Murgaš – hranica pozemku nemôže hraničiť s ihriskom, ale musí to kus aj vyzerať, musia 
byt zóny za ihriskom, kvôli estetike a tá cena nie je taká, že by sa nedala akceptovať 
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Návrh uznesenia  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. Schvaľuje  
kúpu nehnuteľnosti v kat.území Braväcovo a to parcely reg. “C” č. 9 záhrada o výmere 
448 m2, ktorá je zapísaná v LV č. 1297 od vlastníkov a to:  
a) Dušan Pauliak, rodený Pauliak, Paulíkova 1701, Frýdek Místek, ČR, v 1/4  

b) Jana Križanová, rodená Pauliaková, Magurská 6435/37, Banská Bystrica v 1/4  

c) Viera Hudáková, rodená Pauliaková, Levočská 518/149, Harichovce, v 1/4  

d) Miroslav Pauliak, rodený Pauliak, Braväcovo č.261, v 1/4  
za dohodnutú kúpnu cenu 8,- Eur/m2, čo za celú výmeru činí sumu 3.584,- Eur, čiže 
každému po 896,00 Eur v lehote do 15 dní odo dňa podpisu zmluvy  
 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec 
Proti: nikto 
Zdržal sa: Vrbovský 
Návrh schválený 
 
 
 

K bodu 6 - Dotácie z rozpočtu obce na rok 2017 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
 
Starosta – do konania zastupiteľstva neboli predložené žiadne poslanecké návrhy, 
navrhuje rozdeliť dotácie v takej výške ako vlani a ak si niekto požadoval nižšiu dotáciu 
oproti vlaňajšku tak takú, akú si požadoval na tento rok 
Vrbovský – poslal návrh, síce len dnes 
Starosta – nedostal som ho 
Vrbovský – prečíta jeho návrh -  dotácie rozdeliť tak, ako v roku 2016 
Ľuptáková – návrh poslanca Vrbovského neprišiel, možno ho poslal neskoro, prečítala 
návrh uznesenia  
Murgaš – ako je to zo ZŠ Beňuš, podľa blokov? 
Vrbovský – nespĺňajú VZN 
Starosta – navrhuje, aby postupovali tak ako vlani, v preplácaní blokov nákladov na 
mimoškolskú činnosť 
Vrbovský – bolo by dobre stanoviť hornú hranicu 
Murgaš – dajme 1.000€ 
 
 
Návrh uznesenia  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. Schvaľuje  
Finančný príspevok na rok 2017 vo výške 1.000€ pre ZŠ Beňuš, čerpanie  po predložení 
pokladničných dokladov 
 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
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Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo 
1. Schvaľuje rozdelenie dotácií 

a) FK Sokol    3.650,- € 
b) FK Sokol (malé deti)      300,- € 
c) OZ Čučoriedka      350,- € 
d) BKZ Braväcovo   2.000,- € 
e) OZ Horehronské športové nádeje    250,- € 
f) M-Bravo       250,- € 
g) MO JDS       250,- € 
h) MS SČK       200,- € 
i) Internacionál Sokol      500,- € 
j) ZO SZPB       100,- € 

 

 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
 
K bodu 7 – Žiadosť o kúpu pozemku 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
 
Starosta –navrhuje nepredávať, z toho dôvodu, že môže byť o pár rokov problém, že to 
skríži plány do budúcna-  plán prístupovej komunikácie k budove materskej školy a 
inými inštitúciami ktoré tam budú  
Rozprava 
Murgaš – priestor na garáž by sa mal riešiť ako celok, nie jednotlivo , on je za to vyjsť 
v ústrety obyvateľom bytovky, lebo majú tam problém s parkovaním 
 
Návrh uznesenia  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo  
1. Berie na vedomie  
žiadosť Ľubomíra Pačesu o kúpu pozemku  
 
 
K bodu 8 - Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice Braväcovo 
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
a k predloženému návrhu sa poslanci vyjadrili kladne 
 
Návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo:  
1. schvaľuje  
spracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu Hasičskej zbrojnice Braväcovo  
2. schvaľuje  
spracovanie a podanie žiadosti na rekonštrukciu Hasičskej zbrojnice Braväcovo 
 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
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Návrh schválený 
 
 
 
 

K bodu 9 - Návrh plánu zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Braväcove  
na rok 2017  
Písomný materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánku a tvorí prílohu zápisnice 
 
Starosta –by poprosil poslancov, aby na konci roka 2017  schválili plán zasadnutí na rok 
2018,  aby to bolo naplánované, toto zasadnutie OZ zvolal starosta,  lebo poslanci 
nepredložili návrh. Spomenul návrh poslanca Šmiguru,, ktorý bol zaslaný mailom,  
mávať zasadnutie v piatky.  
Vrbovský – očakáva návrh od poslancov,  čo sú mimo Braväcova 
Murgaš – nie je za piatky, navrhuje zatiaľ dať fixný dátum nasledujúceho OZ na 4.mája 
2017 , kde sa dohodne zvyšok 
Šmigura –nevie povedať, či sa mu bude dať stihnúť štvrtok o šiestej 
Martinec – je za štvrtok  
Vrbovský – dohodnime sa dnes, že odsúhlasíme termín 4. mája 2017 
 
Návrh uznesenia:  
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo:  
1. schvaľuje  
termín plánovaného zasadnutia OZ na 4. máj 2017  
 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
 
 
 
K bodu 10 – Rekonštrukcia MŠ Braväcovo  
 
Starosta -  požiadal prítomných,  aby šli na 5-10 minút do budovy MŠ, aby videli, čo je 
urobené a ako sa tam robí a  zhrnul priebeh rekonštrukcie. Vysvetlil návrh, ktorý poslal 
písomne o rekonštrukcii schodiska, aby sa nezasahovalo potom do chodu MŠ 
Vrbovsky – schodište by sa mohlo spraviť, on je za to,  aby sa spravila aj oddeľújuca 
stena 
Starosta – vysvetlil,  čo mu povedal na jeho dotazy projektant, že mu norma 
nepovoľovala dať tam stenu, ale zistí, ak to bude možné, postaví sa stena teraz, ak nie, 
tak potom, len on musí dať teraz vedieť firme,  či majú robiť schodište,  alebo nie 
Murgaš – je za aj za schodisko, aj za stenu – naraz 
Srnka – ovplyvni to termín ukončenia rekonštrukcie? 
Starosta – nie 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Braväcovo 
1. Schvaľuje 
povolené prekročenie a viazanie finančných operácií, ktorého cieľom je zapojiť do 
rozpočtu príjmové finančné operácie, s ktorými sa neuvažovalo pri návrhu rozpočtu na 
rok 2017. Rozpočtovým opatrením v navrhovanej zmene rozpočtu je zapojenie 
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rezervného fondu do rozpočtu obce  vo výške 7.000€ na rekonštrukciu a modernizáciu 
MŠ, na výdavky,  ktoré neboli rozpočtované v projekte rekonštrukcie MŠ.  
 
Hlasovanie :  
Za: Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský 
Proti: nikto 
Zdržal sa: nikto 
Návrh schválený 
 
K bodu 11 - Správa starostu obce  
Starosta obce podal všetkým prítomným informáciu o vykonaných prácach v obci, 
príprave a čerpaní projektov.  
 
Všetci prítomní poslanci (Šmigura, Murgaš, Srnka, Martinec, Vrbovský) vzali na vedomie 
správu starostu obce. 
 
K bodu 12 - Interpelácie  
Starosta odovzdal poslancom odpovede starostu na  interpelácie, ktoré predložili 
poslanci Vrbovský a Pôbiš.   
Vrbovsky – je to problém poslať to mailom, aby sme na to mohli reagovať? 
Starosta – môžeš reagovať teraz, aj na budúce 
Gašperan Juraj – chce poriešiť rozhlas v časti,  kde býva 
Vrbovský – prečíta odpoveď na interpeláciu  
Starosta – vysvetlil,  že tam bol osobne, a suseda pána Gašperana povedala,  že rozhlas  
počuje 
Gašperan – u nich rozhlas nepočuť, nechce to  pre seba, ale pre celý chobot, nevie koľko 
to stoji 
Starosta – je rozdiel, či nefunguje rozhlas, alebo nie je tam rozhlas 
Gašperan – chcel by poprosiť o plátanie cesty v časti, kde býva 
Gašperan –prosí o komunikáciu za spolok M-Bravo, aby nevznikali nedorozumenia a aby 
nekončil historický nábytok v kotolni, mrzí ho,  čo sa stalo. Ďalej si myslí,  že sa má začať 
venovať aj Kultúrnemu domu, robí sa tam veľa akcií, priestory už nie sú reprezentačné. 
Víta,  že ideme do projektov, ktoré sú aj na tieto účely a keďže nám neprechádzajú a sú 
zamietnuté, tak prosí,  ak sa dá, každý rok aspoň voľačo urobiť, lebo Kultúrny dom 
chátra. Keby bolo treba pomôcť treba sa obrátiť na M-Bravo, urobia, pomôžu pri robote. 
Starosta – vysvetlil vzniknutú situáciu ohľadom spáleného nábytku a ešte raz sa 
ospravedlnil  
Gašperan – zaujíma sa, čo sa stalo s prebaľovacími pultami a ich obsahom 
Ľuptáková – keď tam bola,  boli tie pulty prázdne, nič v nich nebolo  
Murgaš –vysvetľuje,  prečo poslanci zamietli drobnú investíciu do kultúrneho domu  aj 
OcÚ,  čakalo sa na projekty, či z toho niečo bude,  alebo nie. Priorita bola škôlka.  
Vrbovský – upozornil,  že projekty riešia len energie, nerieši sa tam vnútro, wc 
Starosta – 15.3. 2017 sa podá upravený projekt opakovane 
Matulíková – poďakovala  za schválenie prerobenia  schodištia teraz 
Vrbovský – poďakoval v mene Bukovinky za pridelenie dotácie na rok 2017. 
V Kultúrnom dome sa teraz strieda veľa spolkov a združení, je tam neporiadok. Bolo by 
dobré, keby z titulu prevádzkovateľa prišla výzva na stretnutie pre všetky organizácie 
a združenia a spravilo sa generálne upratovanie a potom by sa mal spraviť vnútorný 
poriadok a harmonogram, aby si každý po svojej akcii poriadil. Požiadal starostu 
o riešenie 
Starosta – zvolá stretnutie a dohodne sa, ale sú tam 4 dospelí ľudia ako vedúci a on si 
myslí,  že tí dospelí ľudia si musia spraviť poriadok, ale je za stretnutie 
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Murgaš – čo sa plánuje po vysťahovaní materskej škôlky z prízemia? Nedá sa,  aby sa 
zložky tam rozložili?  
Starosta – buď tam pôjde Obecný úrad, alebo zložky 
 
K bodu 13 – Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 
 
 
 
 
Zapísala: Zuzana Chovancová, Mgr. Mária Ľuptáková  
 
 
 
 
 
 
Mgr. Mária Ľuptáková, v.r.                                                                                 Ing. Peter Baliak v.r. 
prednostka obecného úradu                                                                                  starosta obce 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Peter Murgaš, overil dňa: 
 
Jozef Srnka, overil dňa: 
 
 
 
       
                                                                                                              


